
Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

9/2024.  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült:   az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2024. december 9-ei közmeghallgatásáról 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem  

 

Jelen vannak: Nyári Tamás Krisztián elnök, Poczók János elnökhelyettes  

Danyi Erzsébet Matild és Hollóné Lőrincz Veronika önkormányzati 

képviselők 

 

Távol vannak: Kovács Gabriella önkormányzati képviselő 

 

Meghívottak:  a mellékelt jelenléti ív szerint 

   

 

Nyári Tamás Krisztián elnök az ülést 10 órakor megnyitotta, köszöntötte az ülésen megjelenteket. 

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 5 fő nemzetiségi települési 

képviselőből 4 fő jelen volt.  

 

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Poczók János képviselőt kérjék fel. 

Más javaslat nem hangzott el, ezért kérte, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 4 fő önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

32/2024. (XII. 9.) határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2024. december 9-ei közmeghallgatásán 

választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete a 2024. december 9-ei 

közmeghallgatásán jegyzőkönyv-hitelesítőnek Poczók János önkormányzati képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök ismertette a napirendi javaslatot. Elmondta, dönteni kell az 

önkormányzat jövő évi munkatervéről, ezért javasolta, vegyék fel a napirendek közé. 

 

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet 4 fő önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

33/2024. (XII. 9.) határozata 

a 2024. december 9-ei közmeghallgatásának napirendjéről 
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Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete a 2023. december 15-ei 

közmeghallgatásán a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2025. évi munkaterve 

Előadó: Nyári Tamás Krisztián elnök 

2. Közmeghallgatás 

Előadó: Nyári Tamás Krisztián elnök 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:     Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2025. évi munkaterve 

 

 Előadó: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

34/2024. (XII. 9.) határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2024. évi munkatervéről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az Oroszlányi Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat 2025. évi munkatervét az előterjesztés melléklete szerint. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:            Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:     Közmeghallgatás 

 

 Előadó: Nyári Tamás Krisztián elnök 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, szeretné felsorolni, hogy milyen programok valósultak meg 

a 2024. évben.  

Február 3-án farsang volt a Nyíres dűlőben, február 10-én a városban, február 24-én a Lebegő faluban. 

Március 10-én lakossági fórum volt a Nyíres dűlőben.  

Április 6-án megtartották a Nemzeti roma napot. 

Május 22-én gyereknapot tartottak. 

Június 1-én családi napot tartottak. 

Július 10-én strandolás volt a Velencei tónál. 

Augusztus 24-én családi nap volt tartva. 

Október 06-án az Aradi vértanúk ünnepségen a koszorúzáson vettek részt, itt az új testületi tagok is 

részt vettek. 

Október 9-én a Szociális Szolgálatban tartottak bűnmegelőzési megbeszélést. 

Október 14-én volt az alakuló ülés. 

Október 19-én lakossági fórum volt a Nyíres dűlőben, a téma drog és a sok lopás volt.  

Október 21-én volt Tatabányán a Roma Police Café bűnmegelőző megbeszélésen, itt is a lopás és drog 

volt a téma.  

Október 23-án a nemzeti ünnepen a koszorúzáson vettek részt a szobornál. 
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November 5-én halottak napi megemlékezést tartottak a Petőfi udvarban, itt zsíros kenyér, teaosztás 

volt.  

December 05-én mikulás csomag osztás volt a Nyíres dűlőben, a Lebegő faluban, a városban, az 

idősek otthonában és a Családsegítő Központban.  

Csináltak adománygyűjtést, játékokat, ruhákat kaptak, ezek kiosztását szeretnék december 21-én. 

December 24-én főzés lesz a hátrányos helyzetű gyerekeknek a Nyíres dűlőben.  

2025. februárjában farsangot fognak tartani, hogy hol, még tudják. 

 

Konkoly Andorné, a KEV Roma Önkormányzat elnöke elmondta, 27 éve Tatabányán dolgozik, 

ismerte a korábbi ciklus képviselőit, tudja a munkájukat, a mostani testületnek is felajánlotta a 

segítségét, bármikor elérhető. Lesznek kiírva pályázatok, forduljanak nyugodtan hozzá ezzel 

kapcsolatban is. Gratulációját fejezte ki a megválasztásukkal kapcsolatban. 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök megköszönte a gratulációt, elmondta, szeretnék a legjobbat kihozni, 

amit csak lehet. 

 

Danó Ibolya, a Foglalkoztatási Főosztály szolgáltatási szakügyintézője elmondta, nagyon jó 

kapcsolatot ápolnak az oroszlányiak a főosztályukkal és más szervezetekkel, ez a fajta kapcsolatépítés 

fontos, itt van a Szociális Szolgálat, Duka Lászlóval is jó kapcsolatot ápolnak, maradjon is így, és 

bővítsétek a kört. Nagyon örült nekik, gyerekkoruk óta ismeri a tagokat, örült, hogy ilyen aktívak, a 

roma ügyet csak szolgálni lehet, nagy örömmel nyújt segítséget ebben. Kiegészítésként elmondta, a 

kapcsolattartás a rendőrfőkapitánysággal is fontos dolog, ők munkalehetőséget is kínálak, őr, járőr 

iskolaőr munkákra lehet jelentkezni, ez képzéssel is jár, a roma származású embereket is várják. Az 

említett probléma, sokat tudnának a romák, ha ott dolgoznak, a prevenció nagyon fontos. 

 

Konkoly Andorné javasolta, akármit csinál a testületük, mindenről hozzanak határozatot, mert a 

feladatalapú támogatásnál ezeket nézik. 

 

Danó Ibolya elmondta, fontos az, hogy az ügyfelekkel beszéljenek, a velük való kapcsolattartás 

fontos. Ha iskolaigazgatókkal beszélnek 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök hozzátette, december 17-én szöszmötölő rendezvényt szeretnének a 

művelődési központban a gyerekeknek tartani, 15 órakor. 

 

Konkoly Andorné javasolta, próbáljanak csinálni facebook oldalt, kérte, jelöljék be őt is, fel tudnák 

fejleszteni a létszámot.  

 

Danó Ibolya hozzátette, arra is figyeljenek, nem elhanyagolható, ha odamennek a roma emberek és 

segítséget vagy tanácsot kérnek, mindenképp jegyezzék fel, mivel fordulnak hozzájuk, a 

jegyzőkönyvekben ez is szerepeljen. 

 

Konkoly Andorné véleménye szerint nem kell annyira elmenni szociális oldalra, nem 

segélyszervezetek, segítsenek, de elsősorban a hagyományőrzéssel foglalkozzanak. 

 

Danyi Erzsébet Matild képviselő elmondta, információt tudnak szolgáltatni. 

 

Poczók János képviselő elmondta, el szokták nekik mondani, hogy hagyományőrzéssel foglalkoznak, 

és elmondják, hova menjenek a problémájukkal. 

 

Konkoly Andorné hozzátette, a hagyományőrzés legyen a programjaik központja. 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, októberben alakultak, idén még hozott anyagból dolgoznak, 

jövőre lesz, hogy önhatalmúlag tudnak ezekkel a dolgokkal foglalkozni, mint például a táncoktatás, 

nyelvoktatás, hagyományőrzés. 

 

Konkoly Andorné elmondta, nem tudnak igazságot tenni, ha egyik területre mennek a másik 

haragszik, és fordítva. 
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Poczók János képviselő elmondta, ha csinálnak programokat, főzést például, kint hátrányos helyzetű 

családok vannak, ezeket ott jobban igénylik. 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök hozzátette, megkapták, hogy foglalkozzanak szociális területtel, de ne 

follyanak bele. 

 

Konkoly Andorné elmondta, ők mikulás csomagot csak a legszegényebb gyerekeknek adnak. 

 

Hollóné Lőrincz Veronika képviselő hozzátette, 3 helyen osztottak. Maradt meg csomag, így 

óvodába, bölcsődébe is vittek, a városban elég sok elfogyott.  

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, támadás érte azért, mert egy hajléktalannak is adott 

csomagot, azt mondták rá, hogy lájkvadász. 

 

Danó Ibolya elmondta, szakemberek feladata a hajléktalanok ellátása, oda kéne őt elvinni és 

segítséget kérni. 

 

Péter Dániel intézményvezető helyettes elmondta, jelezhetnek, szakmai oldalról nyitottak, de 

kényszeríteni nem lehet, pedig tudnának neki segíteni. 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, már régóta próbál neki segíteni. 

 

Péter Dániel intézményvezető helyettes elmondta, szoros a kapcsolatuk a roma önkormányzattal, és 

szeretné, ha ez megmaradna. 

 

Nyári Tamás Krisztián elnök elmondta, ezt a kapcsolatot ápolni is fogják továbbra is. Örömét fejezte 

ki, hogy a Szociális Szolgálati dolgozok nyitottak feléjük, mindent megtesznek. Jelezte, szeretnének 

másik irodahelységet a Petőfi udvarban, oda szívesebben jönnének az emberek, mint a polgármesteri 

hivatalba. Írnak ezzel kapcsolatban a polgármester úrnak. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, javaslat nem volt, Nyári Tamás Krisztián elnök a 

közmeghallgatást 10 óra 34 perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Nyári Tamás Krisztián    Poczók János  

 elnök    jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 


